
 

 

Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 
 

1111 Budapest, Kruspér utca 2. 
Építőmérnöki Kar Telefon: 463-1508 

Hallgatói Képviselet emkhk.bme.hu 

Emlékeztető 

 

Az Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 2018. október 5-én (pénteken) tartott 
rendkívüli üléséről 

Az ülés kezdete: 21:00 

Az ülés vége: 00.00 

 

Jelen voltak:  

Szavazati jogú tagok: Boldizsár Nóra, Gődér Vivien, Katona Rebeka, Kovács Klementina, Pásztor 
Nikolett, Szabó Krisztina 

Kimentését kérte: - 

Hiányzott: - 

Késett: - 

Tanácskozási jogú tagok: Gazsi Dorothy, Kóródi Eszter, S. Nagy Roland, Süveges Imre 

Vendég: Molnár Zsanett, Puskely Gergő, Szűcs Ákos 
 
Gődér Vivien kérte, hogy az ÉMK HK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Építőmérnöki Karán.  

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói jogviszonnyal a BME 

Építőmérnöki Karán. 

1. Elnöki beszámoló 

1.1. Gődér Vivien beszámolt a múlt heti Dékáni Tanácson elhangzottakról. Elmondta, hogy a 

Jubileumi Diplomaosztó időpontja 2019. május 22., hogy a K370 terem használatáról illetve a 

következő évi Vásárhelyi Napok dékáni szünetéről egyeztetett. Gődér Vivien elmondta, hogy a 

következő évi Építőmérnöki Szakmai Hétre a kar oktatóinak vannak már ötleteik, érdemes lenne 

velük egyeztetni. 

1.2. Gődér Vivien tájékoztatta a HK tagjait, hogy az éves Diplomaosztó ünnepségre november 9-én 

11 órakor kerül sor. 

1.3. Gődér Vivien beszámolt, hogy a HK honlap frissítésével foglalkozott. 

1.4. Gődér Vivien elmondta, hogy megbeszélésen vett részt Rácz Miklóssal ahol a Gólyabál 

költségvetése, a tánctanár kiléte és a fellépők voltak a fő téma. Ezek mellett szó esett a tombola 

kérdéséről, a beléptetés menetéről, a tankörök közötti versenyről és az eszközök helyszínre 

szállításáról. 

1.5. Gődér Vivien elmondta, hogy megbeszélésen vett részt a bevételes körök körvezetőivel. 

1.6. Gődér Vivien beszámolt, hogy megbeszélésen vett részt Lipcsei Attila, Palibácsi körvezetővel. 

1.7. Gődér Vivien felhívta a képviselet tagjainak figyelmét, hogy a Heti hírek elküldésének határideje 

kedd dél. 

1.8. Gődér Vivien emlékeztette a HK tagjait, hogy szerdán 14 órától Kari Tanács lesz. 
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2. Egyetemi Hallgatói képviselet beszámoló 

2.1. Katona Rebeka beszámolt a 2018. október 4-i EHK üléseken elhangzottakról. Az ülés 

emlékeztetője elérhető az EHK honlapján (http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok). 

3. Gazdasági referensi beszámoló 

3.1. Kovács Klementina elmondta, hogy a HÖK gazdasági megújulásával kapcsolatosan kari 

feladatokat kapott a Képviselet: össze kell hasonlítani a saját és egy másik kar 2017-es HSZI 

költségvetését. Szeretné, ha a HK tagjai közösen ötletelnének a válaszokon. 

3.2. Kovács Klementina arról kérdezte a Képviseletet, hogy a K370 terem más karok általi 

használatáról mi a véleményük, milyen alapelveket szeretnének lefektetni ezzel kapcsolatosan. 

3.3. Kovács Klementina elmondta, hogy a Nyílt Napra rendelt ajándéktárgyakról egyeztetett az 

illetékes céggel. 

3.4. Kovács Klementina beszámolt, hogy a MŰHAL-ra érkező támogatásainkkal kapcsolatosan 

egyeztetett Lőrincz Lászlóval. 

3.5. Kovács Klementina elmondta, hogy megbeszélésen vett részt Szabó Krisztinával, Orbán 

Balázzsal és Vidák Miklóssal. 

4. Oktatási Bizottsági beszámoló 

4.1. Pásztor Nikolett beszámolt a tanszékek Felsőbb éves Szakmai vetélkedőn való részvételéről. 

4.2. Pásztor Nikolett elmondta, hogy a héten nem tartott Belső Oktatási Bizottság ülést. 

5. Kollégiumi Bizottsági beszámoló 

5.1. Szabó Krisztina elmondta, hogy azoknak a hallgatóknak, akik keddig nem költöznek be a 

kollégiumba, lemondottnak fogják tekinteni a férőhelyüket, melyről tájékoztatta az érintett 

hallgatókat. 

5.2. Szabó Krisztina beszámolt, hogy az ingyenes kollégiumi vendégéjszaka időpontjáról egyeztetett a 

Kollégiumok Igazgatósággal. 

5.3. Szabó Krisztina elmondta, hogy a VIK hallgatóinak kollégiumon belüli átköltözéséről egyeztetett 

az illetékesekkel. 

5.4. Szabó Krisztina beszámolt, hogy bizottsági ülést tartott Molnár Zsanettnek és Süveges 

Imrének. 

6. Rendezvényszervező Bizottsági beszámoló 

6.1. Szabó Krisztina elmondta, hogy a MŰHAL-ra érkező támogatásainkkal kapcsolatosan egyeztetett 

Lőrincz Lászlóval.  

6.2. Szabó Krisztina elmondta, hogy megbeszélésen vett részt Kovács Klementinával, Orbán 

Balázzsal és Vidák Miklóssal. 

6.3. Szabó Krisztina beszámolt, hogy a Szakmai hét támogatói szerződéseivel foglalkozott. 
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6.4. Szabó Krisztina elmondta, hogy megbeszélésen vett részt Gerner Alexandrával, Gődér 

Viviennel, Kovács Szilviával és Lestyan Bencével a Gólyatábort támogató cégek utalásaival 

kapcsolatban. 

7. Szociális Bizottsági beszámoló 

7.1. Boldizsár Nóra beszámolt, hogy közös KSZB-BSZB ülésen vett részt, ahol az Egységes Szociális 

Rendszer fejlesztésével kapcsolatos bizottságok meghatározásáról volt szó, majd hozzátette, hogy 

a jövedelem felülvizsgálati munkacsoportban fog dolgozni az elkövetkezendő időszakban. 

7.2. Boldizsár Nóra elmondta, hogy Külső Szociális Bizottság ülésen a Rendszeres szociális ösztöndíj 

pályázat eredmények elleni felszólalások bírálásával foglalkoztak. 

7.3. Boldizsár Nóra beszámolt, hogy a szociális pályázatok bírálóinak értékelésével foglalkozott. 

7.4. Boldizsár Nóra elmondta, hogy az új Külső Szociális Bizottság kialakításán dolgozik. 

8. Ösztöndíj Bizottsági beszámoló 

8.1. Gődér Vivien beszámolt, hogy tanulmányi ösztöndíjjal kapcsolatos hallgatói megkeresésekre 

válaszolt. 

8.2. Gődér Vivien elmondta, hogy költségtérítés/önköltség csökkentés kérelmekkel kapcsolatos 

hallgatói megkeresésekre válaszolt.  

8.3. Gődér Vivien tájékoztatta a HK tagjait, hogy az őszi féléves pályázatainkat továbbra sem kaptuk 

vissza a HSZI-től. 

9. Egyebek 

9.1. Pásztor Nikolett elmondta, hogy a Képítő Fotókör hamarosan befejezi a munkát a gólyatáboros 

képekkel.  

9.2. Süveges Imre kérte, hogy a Gólyaárverésre tegyen az ÉMK HK felajánlást. 

9.3. Pásztor Nikolett ismertette az egységes pulcsi és pólórendeléssel kapcsolatos tudnivalókat. 

9.4. Szabó Krisztina beszámolt a bevételes körök megbeszélésén elhangzottakról. 

 

 

Göd, 2018. október 5.  

Következő ülés: 2018. október 8. 19:00 

 

  

Szabó Krisztina Gődér Vivien 

emlékeztetővezető ÉMK HK elnök 

 


